

Skånes Orienteringsförbund

Styrelsemöte 4/2025 - Protokoll



Tid och plats:	2025-04-09 kl. 18:30 OK Tuvans klubblokal i Sösdala
Närvarande:	Sven-Inge Svensson, Sandra Sörensen, Mats Orrhede, Roger Klotz, Håkan Axelsson, Peter Hedberg, Cecilia Widén, Robert Lood och Joel Börjesson Eriksson (protokollförare) samt Magnus Jonasson
Frånvarande	Ingen

§ 43 Mötets öppnande och presentation

Ordförande Sven-Inge Svensson öppnade mötet.

Var och en presenterade sig för den nya styrelsen.

Sven-Inge presenterade vad som sades på SOFT framtidsträff och visade några staplar från statistik om deltagande på tävlingar och olika åldrar.

Sven-Inge berättade om situationen med OK Tuvans klubblokal att den ligger ute för försäljning. Det diskuterades hur man skulle kunna samarbeta mellan klubbar för att kunna behålla orienteringsaktiviteter i orten och vilka möjligheter det finns med klubbhuset.

§ 44 Fastställande av dagordning

Dagordningen godkändes.

§ 45 Val av protokolljusterare

Sandra Sörensen utsågs till protokolljusterare.

§ 46 Föregående mötesprotokoll 3/2025 samt extra årsmöte

Tidigare protokoll godkändes.

§ 47 Styrelsemötesdagar 2025

21 maj vårträffen, lokal preliminärbokad på kulturhuset Anders men blir troligtvis för liten.

26 maj, styrelsemöte digitalt.

3 september, styrelsemöte kl.18:00. Joel skickar ut info om plats i god tid. Då ska valberedningen bjudas in till mötet.

15 oktober, styrelsemöte digitalt.

12 november, styrelsemöte digitalt, 10 dagar innan Höstträffen.

3 december, styrelsemöte digitalt.

14 januari, styrelsemöte digitalt.

7 februari, Skånes OF Årsmöte.

§ 48 Ekonomisk ställning

Joel presenterade ekonomiläget, just nu ser det lugnt ut med inkommande fakturor för medlemsavgifter och verksamhetsstöd från RF-Sisu. Vi diskuterade personalläget där vi ser ut att gå över budget i nuläget. Vi får förhoppningsvis besked om projektansökan nu i april. Sven-Inge och Roger kollar upp vad som gäller för Robert vid ett eventuellt avslag på projektansökan. Robert har anpassat projektansökan till postkodlotteriets stiftelses ansökningsmall så att vi kan agera snabbt vid ett eventuellt negativt besked från Allmänna arvsfonden. Vi ska se över likviditeten, vi har inte längre insättningen från postkodstiftelsen som räddat likviditeten tidigare år.

§ 49 Personalläge, förfrågan från MOK

Magnus Jonasson förklarar förutsättningarna för Hitta Hem projektet i Malmö. De söker projektanställd, möjlighet till 20% anställning. Krävs att vara på plats i Malmö 1 dag i veckan. Robert aviserar att det låter intressant men vill stämma av hemma först.

§ 50 Projektansökningar

Vi väntar på besked, besked kommer i april eller juni.

Ansökningar för att köpa in fler representationsjackor till ungdomar samt en ansökan för att köpa in material och utrustning till Ungoteket är inskickade.

§ 51 Utveckling genom samverkan

Det saknas arrangörer till flera värde tävlingar på nationell och regional nivå. Så vi diskuterar om några klubbar kan gå ihop och hjälpas åt för att få till något.

§ 52 Långtidsprogram vad gäller SM, GM, DM, Älgot, Baltic m.m

GM 2028, SSM 2026 saknar arrangör.

Magnus presenterade vilka tävlingar som ansökts om att komma in i tävlingsprogrammet 2026. Det finns några tävlingsfria helger, bl.a endast 1 tävling har ansökts under påsken nästa år. I år finns ingen arrangör till DM Ultralång. Beslutas att tillfråga OK Skogsfalken om vi kan förlägga vårt DM Ultra på deras DM Ultra-arrangemang 5 oktober.

§ 53 Inkomna skrivelser

Helsingborgs SOK och Hjärnarp ansöker om USM 2028.

§ 54 Övriga frågor

Joel gick igenom hur attestering av fakturor går till i Visma.

§ 55 Rapporter, ordförande, kommittéer och konsulent

- **Ungdom:** Snart SSM 27 april, Unionsmatchen i Norge i slutet av maj, anmälan är öppen till Sommarläger och Regionläger. Tekniklägret 6–9 juni blir i Åmål för att träna i samma terräng som väntar på USM.

- **Junior/Utveckling:** Ska ordna resa till Söderhamn och Sundsvall i slutet av maj, ska ha möte nästa vecka.

- **Tävling:** ska ha möte inom kort. Sandra har haft möte med Nelking angående Fyrklubbs. Joel och Sandra ska snacka ihop sig och dela upp arbetsuppgifterna, vilket som ska göras på arbetstid och vad som ska göras ideellt.

- **MTBO:** Svenska cupen med ca 200 deltagare nu till helgen. Det blir troligtvis den största MTBO tävlingen i Sverige förutom O-Ringen. Ett samarbete mellan Lunds OK, Tormestorps IF och Hässleholms OK.

- **PreO:** Nyligen varit banläggarrutbildning och PreO Syd med Svenska cupen, stort deltagande. Fyra klubbar som hjälptes åt att arrangera. Nästa år ska SM vara en del i PreO Syd.

- **Kart/Mark:** Haft möte med Joacim Ingelsson om problematiken med länsstyrelsen. Ska ha möte med SOFT under hösten för att diskutera fördjupade frågor. Problem har uppstått kring terrängkörningslagen för parkering på åkrar och ängar. Det ser ut att bli en förbättring vad gäller nya reservatsföreskrifter.
- **Hittaut:** Guide och manual för Unga hittar ut ska upp på hemsidan. Hittaut Skåne har hjälpt klubbarna med ansökning till länsstyrelsen för permanenta checkpoints. I år startar Höör, Vellinge Trelleborg, Klippan upp nya Hittaut projekt.
- **Kansli:** Vi är 2st på kansli just nu, vi delar upp arbetet på ett bra sätt. Robert sköter mycket av det administrativa och skriver bra nyheter till hemsidan, Joel sköter ekonomin och de delar som kräver behörigheter. Det är lite lugnare just nu men det finns arbetsuppgifter t.ex. rapportera in lärgrupper m.m till RF-Sisu som fyller upp tiden.

§ 56 Nästa Styrelsemöte

26 Maj digitalt via Teams kl. 18:30

Vårträffen: Robert ska prata om hans uppdrag i HOK, Sven-Inge föreslår att ha Stefan Malmström som föreläsare. Vi vill förmedla vad SkOF gör och kan göra för att underlätta för klubbarna, t.ex hjälpa till med ansökningar och administrativ hjälp. Plats osäker, blir troligtvis för litet på kulturhuset Anders. Joel kollar på andra alternativ.

§ 57 Avslutning

Ordförande tackade för mötet.

Justeras



Sven-Inge Svensson

Justeras



Sandra Sörensen

Vid protokollet



Joel Börjesson Eriksson